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Radny Miasta Kędzierzyna-Koźla Kędzierzyn-Koźle, 05.10.2020r.

Sławomir Wołkowiecki

Sz. P. Sabina Nowosielska

Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle

W nawiązaniu do złożonego przeze mnie wniosku o objęcie planem obrad zagadnienia
związanego z działalnością kozielskiej strzelnicy, proszę o informację, czy do Urzędu Miasta
w Kędzierzynie-Koźlu wpłynął wniosek formalny bądź nieformalny o dopuszczenie do
użytkowania, funkcjonowania albo możliwości korzystania z obiektu strzelnicy
zlokalizowanej na terenie należącym do Koła Łowieckiego „Ryś” przy ulicy Dunikowskiego
w Kędzierzynie-Koźlu. W tym miejscu zaznaczyć należy, że zgodnie z pismem z dnia
03.07.2020 r. umowa dzierżawy w/w obiektu wygasła z dniem 30.09.2020 r.

W przypadku zaistnienia powyższych okoliczności, proszę o spowodowanie
udostępnienia treści wniosku do wiadomości radnym Rady Miejskiej Kędzierzyn-Koźle.

Z poważaniem
Sławomir Wołkowiecki
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